
Zápis 
 
 

ze 16. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 31. března 2009 
 
Přítomno dle prezenční listiny: 17 
Omluveni: prof. Voňka,. RNDr. Sajdl, prof. Leitner, doc. Kvasnička,  Z. Cakl 
 
Hosté: doc. Bartovský, doc. Pospíšil, doc. Koubek, Ing. Chválná, prof. Hasal, doc. Staněk 
 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

1. Vstup VŠCHT Praha do právnických sdružení Czech Bio, Natur Drink a CZEMP 
2. Doplnění údajů k rozpočtu 
3. Různé 

a) Rektor Koubek: informace o připravovaných změnách v oblasti vnějších a 
vnitřních vztahů  

b) Informace z KR 
c) volby do studentské části senátu 
d) informace o NTK 

 
 
Ad l. 
Doc. Pospíšil předložil  návrh na peněžitý vklad do sdružení Czech Bio z.s.p.o.,  Natur Drink 
o.s. a CZEMP o.s. Vklad byl schválen KR.  
 
Czech Bio – vklad 20.000,- Kč (hrazeno  z prostředků  FPBT), výše dalších členských 
poplatků bude určena valnou hromadou, kontaktní osobou je prof. Karel Melzoch.  
Natur Drink – vklad 1.500,- Kč, roční příspěvek 500,- Kč (hrazeno z prostředků FPBT), 
kontaktní osobou je Ing. Pavel Dostálek. 
CZEMP – vklad 30.000,- Kč  byl již uhrazen  z prostředků rektorátu (AS doporučuje další 
náklady, tj, roční poplatek 10 000,- Kč hradit z prostředků zainteresovaných fakult), kontaktní 
osobou je prof. Karel Bouzek. 
 
Senát schvaluje  17 -0 – 0 
 
Ad 2. 
Ing. Březina předložil žádost o doplnění následujících údajů týkajících se  rozpočtů VŠCHT: 
1. Objasnění  podpory (2009) zahraničních projektů  
2. Data, která byla použita jako podklad k dohodě rektora a děkanů  o rozdělení ON na 
jednotky v roce 2008. 
3. Data, která budou použita jako podklad k dohodě rektora a děkanů  o rozdělení ON na 
jednotky v roce 2009. 
4. Bilanci čerpání fakult  INV 2008 
5. Bilanci čerpání ON jednotek v roce 2008 
6. Bilanci čerpání ON centrálního fondu  v roce 2007 
7. Bilanci čerpání ON centrálního fondu  v roce 2008 



8. Anonymní úhrn ročních příjmů 2008 jednotlivých osob (studentů) zapojených do DS 
poskytnutých ze zdrojů VŠCHT.  
9.  Čerpání provozních prostředků SÚZu 2008 ve struktuře rozpočtu SÚZ 2008  
10. Čerpání rozpočtu investičních prostředků 2008 (jednotlivé akce - list INVESTICE 2008)  

 
- materiál k bodům 1, ,4, 5, 9 a 10 poskytne kvestorka, materiál k bodům 2, 3, 6 a 7 
poskytne rektor,   
podklady k bodu 8 připravuje prorektor Pospíšil 
 

Ad 3. 
a) Rektor informoval senát o záměru rozšířit personálního obsazení oddělení vnějších a 

vnitřních vztahů na tři osoby. Novou vedoucí by měla být Mgr. Picková a na poloviční 
úvazek se vrací z MD Ing. Karnetová. Očekává se především lepší propagace školy. 
Rektor dále seznámil senát se svým záměrem  jmenovat, prorektora pro vnější a vnitřní 
vztahy, jehož činnost  by zahrnovala veškerou agendu prorektora pro zahraniční věci a 
nově také řízení oddělení pro vnější a vnitřní komunikaci.  

 
V souvislosti s tímto návrhem žádá AS vedení školy  o dodání popisu  činností  odd. vnější a 
vnitřní komunikace a stejně tak předpokládaný výčet činností nově navrhovaného prorektora. 
AS dále upozorňuje na případnou nutnost změny statutu VŠCHT, v němž je doposud 
zakotvena pouze funkce prorektora pro zahraničí. 
 
b) prof. Valentová sdělila, že s nejdůležitějšími body z jednání KR byl již senát seznámen 

rektorem v bodě 3a).  
Stav počtu ořihlášených zájemců o studium na ak r. 2009/2010 je zhruba na stejné úrovni 
jako v loňkém roce ve stejném období. 

  
c) Prof. Valentová informovala o volbách do studentské části AS VŠCHT  na  FPBT. 

Zvoleni byli Ing. Petr Štursa (1.r. DS) a Bc. Ivana Složilová (2.r. Mgr), jako nákradníci 
byli dále zvoleni Tereza Navrátilová (3.r. Bc) a Bc. Hana Otevřelová (2.r. Mgr).   

V souvislosti s tím bylo  navrženo studentům, aby projednali změnu  části volebního a 
jednacího řádu týkající funkčního období studentských zástupců, tak aby odpovídalo délce 
volebního období senátorů - akademických pracovníků. 
 
d) Prorektor Staněk informoval, že na MŠMT byl zaslán návrh na přesun 35 tis. svazků 
z knihovny VŠCHT do NTK. Jedná se o svazky, které se nepůjčují mimo knihovnu, jsou 
určeny k presenčnímu  studiu a existuje jejich elektronická varianta. V knihovně VŠCHT 
zůstane 3 000 svazků encyklopedií, monografií atd. S přesunem zaměstnanců do budovy NTK 
se nepočítá. Jako úhrada  za umístění svazků časopisů v NTK je navrhnuta částka 400 tis. Kč 
ročně. 
NTK bude uvedena do plného provozu 1. září 2009. Parkování zaměstnanců VŠCHT 
v podzemních garážích není zatím vyřešeno. 
 
 
                                  Termín příštího zasedání bude oznámen.  
  
 
Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: O. Valentová 


